
 

 

 
 

KÅS bestyrelsesmøde 
Afholdt d. 21.01.2025 

 

 
Afbud: Aros og Silkeborg 
 
 

Referat 
 

1.  Økonomi / Palle 
 

Ikke de store bevægelser siden sidst. 
 
Aros har informeret Tom om, at der er 15.000 kr. til vand-
pleje fra en fond de har adgang til. 
KÅS skal indsende ansøgning til Aros. 
 

2.  Vandpleje / Ivan 
 

Ivan har rundsendt et udkast til vandpleje projekter i 2026. 
Udkastet skitserer ønsket tilskud fra kommunerne. Udkastet 
bliver sendt til kommunerne inden samarbejdsmøde i fe-
bruar.  
Invitation til en fremlæggelse af et projekt over antal gyde-
fisk i Vejle Å. Emil og Ivan deltager den 4. februar. 
 
Der er indsendt ansøgning til fiskeristyrelsen omkring ny 
praksis omkring monitorering.  
I givet fald der skal indkøbes udstyr til dette, vil bestyrelsen 
afsøge fonde for tilskud.  
 
 

3.  Formandsskifte, Konstitue-
ring og overdragelse af for-
mandskabet / Alle 
 
 

Jævnfør generalforsamlingen trådte Tom af som formand. 
Dagens møde er således sidste møde for Tom. 
 
Emil Pedersen blev af en enig bestyrelse valgt til ny for-
mand for KÅS. Emil var eneste kandidat. Han blev valgt ef-
ter de gamle vedtægter, og formanden bliver i 2026 valgt 
efter de nye (gældende) vedtægter. 
 
Jan S. meddelte samtidig, at han også træder ud af besty-
relsen, idet MVLF fremadrettet bliver repræsenteret af 
Henning. 
 
Fangstjournalen, hjemmesiden og admin til facebook 
overtages snarest muligt af repræsentanter fra den nye 
bestyrelse. 
 
MVLF: Henning Sandager 
Lodsejerforening: Schneider Philipsen, Jacob Dam 
VSF: Henrik Ravn 
HMF: Ivan Andersen 
LF 1926: Verner Mortensen 
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LFSO: Carsten Fomsgaard, Anders Hansen 
FKS: Flemming Møller Jensen 
Silkeborg: Ingen repræsentant. 
Aros: Henrik Aagaard Andresen 
 
 
 
Tom, Palle og Emil mødes og laver overdragelse af nemId, 
bank m.v. 
  

4.  Underskrift af reviderede ved-
tægter / Alle. 
 
 

Vedtægterne blev underskrevet af dem der var til stede. 
Emil indhenter underskrifter fra de sidste. 
 

5.  Evt. 
 

MVLF: Med begrundelse i en konkret sag, opfordrede 
Henning til, at man taler sammen foreningerne imellem, 
når man overtager fiskevand fra en anden forvaltning. 
Tom udtrykte skuffelse over at en bestyrelse bryde gæl-
dende god skik om ved skift af vand, at så taler forenin-
gerne sammen inden skiftet sker.  
ALLE var enige om at det skal for fremtiden respekteres. 
 
LFSO: Ønske om at foreningerne melder samlet ud om-
kring forvaltning, f.eks. med opfordring til mådeholdende 
fiskeri. Samtidig aftaltes det, at sådanne udmeldinger læg-
ges ud i KÅS regi og deles derfra. 
ALLE var enige i beslutningen, og der arbejdes videre med 
en tekst ud fra den meddelelse KÅS sidste sommer meldte 
ud om opfordring til mådeholdende fiskeri specielt på de 
store havørreder. 
 
Henrik gennemgik nogle data omkring mængden af fisk 
de forskellige år. Teorien er, at det er naturlige omstæn-
digheder der afgør, om det bliver et år med rigtig mange 
fisk eller med få fisk. Der er indikationer på, at det ca. 
hvert tiende år, er et superår. 
 
Næste møde: Tirsdag d. 18.02.2025 kl. 19.00 

 


